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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Máshonnan mennyit? 2. " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ferencváros polgármestere hozta nyilvánosságra azt a levelet, amelyben a Belügyminisztérium arról
tájékoztatja, hogy a ferencvárosi József Attila lakótelep közösségi házának felújítására szánt 400
millió forintot átcsoportosítja a Pénzügyminisztérium a gazdaság- és járványvédelmi alapba.

A minisztériumi tájékoztatóban egy pénzügyminiszteri levélre hivatkoznak, így több információnk
nincs, csak annyi, hogy ez a tétel szerepelt a költségvetésről szóló törvény „Helyi önkormányzat
támogatási fejezetének” mellékletében.

Ebben a mellékletben további olyan önkormányzati fejlesztések is vannak, ahol joggal merülhet fel
a kérdés, hogy onnan is elvonnak-e költségvetési forrásokat.

Kérem szíveskedjen válaszolni, hogy a fideszes vezetésű Hegyvidéki Önkormányzatnak szánt, a
Normafa Park kiemelt beruházásra fordítandó 620 millió forintból átcsoportosítanak-e a gazdaság-
és járványvédelmi alapba? Ha igen, mennyit? Ha nem, mivel indokolják?

Válaszát előre is köszönöm!

Csárdi Antal
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